

平成28年度 サイエンスコミュニケーション特論 (大学院交流セミナー)

Special Lecture on Science Communication

日時：平成28年5月13日 (金) 18:00～20:10

場所：総合教育研究棟1階 プレゼンテーションホール

コーディネーター：山口 良二 教授

1. 18:00～18:30

■演題：Analysis of bacterial risk factors for the development of Guillain-Barré Syndrome among *Campylobacter jejuni* strains isolated from animal sources in Japan

発表者：Khin Maung Latt (医学獣医学総合研究科 獣医公衆衛生学

博士課程3年)

オーガナイザー：Noor Ali Mohmand (医学獣医学総合研究科 獣医病理学

博士課程3年)

2. 18:30～19:00

■演題：Effect of intrauterine infusion of lactoferrin and polyvinyl pyrrolidone iodine (PVPI) on the endometrial cytology in postpartum dairy cows with cytological endometritis

発表者：Sayed Ahmad Nazhat (医学獣医学総合研究科 産業動物臨床繁殖学

博士課程3年)

オーガナイザー：Myat Tin Htwe Kyaw (医学獣医学総合研究科 組織細胞化学

博士課程2年)

19:00～19:10 休憩

3. 19:10～19:40

■演題：Recognition of telomere RNA G-quadruplex by small molecule and protein

発表者：劉 暁 (医学獣医学総合研究科 物質科学 博士課程3年)

オーガナイザー：西元 弥生 (医学獣医学総合研究科 循環体液制御学 博士課程3年)

4. 19:40～20:10

■演題：炎症性腸疾患に対するアドレノメデュリンの効果

Effect of Adrenomedullin in Inflammatory Bowel Disease Model Rodents

発表者：三木 吾郎 (医学獣医学総合研究科 循環体液制御学 博士課程2年)

オーガナイザー：鮑 宏亮 (医学獣医学総合研究科 物質科学 博士課程2年)